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SLOVO 
STAROSTKY 
 
Milí spoluobčané, 

v poslední době, ať už zapnu 
televizi, otevřu noviny nebo 
poslouchám cestující v trolejbuse, 
stále více vnímám, že se šíří hlavně 
špatné zprávy. Člověk by z toho 
mohl mít pocit, že žije ve spo-
lečnosti, ve které se vlastně nic 
dobrého neodehrává. Chtěla bych 
proto, aby dnešní úvodní slovo bylo 
pozitivně naladěno. Pokusím se vás 
přesvědčit o tom, že i v naší obci se 
odehrává spousta dobrého. 

První, co bych chtěla zmínit, je dob-
rovolné dárcovství krve. Bylo mi 
velikou ctí, že jsem mohla podě- 
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kovat našim občanům – Vítkovi 

Zapletalovi a Hance Karlíkové, kteří 

v loňském roce získali Zlatou 

medaili MUDr. Jana Janského za 40 

bezplatných odběrů krve.  Lidská 

krev je nenahraditelnou tekutinou, 

která zachraňuje lidské životy. Naše 

občany nikdo nenutil, aby krev 

darovali, rozhodli se sami a svou 

krví darovali život. Velmi si jich za 

to vážím a ještě jednou jim děkuji. 

Poděkování také patří všem, kteří 

se spolupodíleli na přípravě pohád-

kového lesa. A víte, co mě nejvíce 

překvapilo? Že se k organizaci 

pohádkového lesa přihlásila mladá 

děvčata. Já totiž spíše slyším nářky 

nad tím, jaká ta mládež je. A najed-

nou ejhle – zjištění - ona ta mládež 

vůbec není zkažená. Ona také 

dokáže pomáhat. Holky, vydržte!! 

A jen tak dál!! Ten pohádkový les 
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se fakt povedl. 

A do třetice všeho dobrého – fot-
bálek. Při fotbalovém utkání 

Horňák – Dolňák jsem si neskuteč-

ně užívala tu úžasnou atmosféru. 
Vládla tu naprostá sounáležitost. 

Sem tam nějaké dobrácké pošťou-

chnutí, úsměv na tváři a přátelství. 

To byla nádhera.  

Ještě jedna výzva: Zajděte se někdy 
ke kulturáku podívat na naši hasič-

skou drobotinu, to vám srdíčko 
hned poskočí. 

Na závěr, aby to dobré bylo 
dovršeno – blíží se prázdniny a do-

volené. Hurá. Všichni si dny 

odpočinku užijte dle svých před-

stav. Přeji vám příjemné počasí 
a čas volna strávený s příjemnými 

lidmi. 

Vaše starostka Marta Smolková 
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Den dětí se letos nesl v duchu pohádek. Jaký byl Pohádkový les 
a program na Strážné, se dočtete na straně 9. 
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Zkrácený zápis z jednání 
ZASTUPITELSTVA OBCE 
Hostišová 
 

 
 

 
ZASTUPITELSTVO OBCE NA 
ZASEDÁNÍ DNE 25. 3. 2014: 

 

1.  Sportovní areál  Schválilo kupní 
smlouvu na odkoupení vlastnic-
kých podílů 2/6 pozemků p.č. 5/2, 
5/3 a 305/1 v k.ú. Hostišová za 
cenu 400,- Kč/m2. Obec se stane 
jediným vlastníkem pozemků pod 
sportovním areálem. 

2.  Pacht pozemku  Schválilo vypsání 
záměru na zemědělský pacht části 
pozemku p.č. 172/6 v k.ú. Hosti-
šová o výměře 160 m2. Pozemek je 
oddělen oplocením. 

3.  Směna pozemku  Schválilo vypsání 
záměru na směnu části pozemku 
p.č. 57/1 o výměře cca 120 m2 za 
část pozemku p.č. 6 o výměře cca 
120 m2, oba v k.ú. Hostišová. Obec 
směnou získá pozemek pod cestou 
u kaple a pod pomníkem M. Poní-
žila.  

4.  Chodník  Schválilo přeložení chod-
níku od autobusové točny na dolní 
konec na vlastní náklady žadatele. 
Po dokončení přeložení chodníku 
bude vypsán záměr na směnu části 
pozemku p.č. 36/1 ve vlastnictví 
obce za část pozemku p.č. 42 ve 
vlastnictví žadatele. 

5.  Pacht pozemku  Schválilo sepsání 
nájemní smlouvy na pozemek p.č. 
305/11 v k.ú. Hostišová o výměře 
478 m2 a část pozemku p.č. 5/1 
v k.ú. Hostišová o výměře 160 m2. 
Jedná se o pozemky u KD – 
pozemek pod místní komunikací 
(p.č. 305/11) a pod šatnami 
u tenisových kurtů (část p.č. 5/1). 
Majitel nabídl obci pozemky 
k odkoupení. Strany se bohužel 
nedohodly na kupní ceně. Zastu-
pitelstvo zatím uzavře s majitelem 
nájemní smlouvu, nájem ve výši 
daně z nemovitosti. O prodeji se 
bude jednat i nadále. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

6.  Dárci krve  Schválilo dar ve formě 
poukázky na zdravotnické potřeby 
dobrovolným dárcům krve oceně-
ných zlatou medailí prof. MUDr. 
Jana Jánského ve výši 500,- Kč. 

7.  OSA  Schválilo licenční smlouvu 
o veřejném provozování hudeb-
ních děl s Ochranným svazem 
autorským. Roční odměna činí 
1.656,- Kč. 

8.  MAS Moštěnka  Schválilo Partner-
skou smlouvu s MAS – Partnerství 
Moštěnka, o.p.s., a to z důvodu 
změny legislativy, kdy dochází ke 
změně právní formy MAS na 
obecně prospěšnou společnost. 

9.  VaK Zlín  Vzalo na vědomí Stanovy 
společnosti VaK Zlín, a.s. Společ-
nost předložila obci nové stanovy 
v souvislosti se změnou občan-
ského zákoníku. S ohledem na 
právní složitost dokumentu se 
zastupitelé necítí na odborné 
posouzení obsahu stanov. 

10.  Směrnice  Schválilo směrnice obce 
Hostišová č. 12/2014 k veřejným 
zakázkám malého rozsahu. Do 50 
tis. Kč rozhoduje starosta/místo-
starosta, 50 tis. Kč – 300 tis. Kč 
rozhoduje zastupitelstvo, bez 
výzev dodavatelům, 300 tis. Kč – 
2 mil. Kč na služby a 6 mil. Kč na 
stavební práce – výzva nejméně 
třem dodavatelům, zveřejnění na 
webových stránkách obce. 

11.  Kanalizace  Vzalo na vědomí dopl-
nění kanalizace Písky – od RD č.p. 
117 k RD č.p. 157. Jedná se o po-
ložení cca 100 m kanalizace se 
dvěma až třemi šachtami. Sta-
rostka prověří cenu prací a poté 
bude rozhodnuto. 

12.  Kulturní akce  Vzalo na vědomí 
kulturní akce pořádané obcí (vítání 
občánků, pochod Clay-Eva, osvo-                          
bození obce, Svátek matek; poz-
vánka do Malé Skály).  

ZASTUPITELSTVO OBCE NA 
ZASEDÁNÍ DNE 3. 4. 2014: 

 

1.  Clay-Eva  Vzalo na vědomí organi-
zaci akce Clay-Eva. Před touto akcí 
bude slavnostně odhalen nový 
státní znak na budově kulturního 
domu. 

2.  Kanalizace  Schválilo cenovou na-
bídku na kanalizaci Písky – 
Skopalíkovo pole od firmy RM-GAS 
s.r.o., cena 250 tis. Kč. 

3.  Dotace  Schválilo smlouvu o pos-
kytnutí podpory č. D/0260/2014/ 
STR na akci Modernizace chodníku 
– odstranění nebezpečného úseku 
k autobusové točně z rozpočtu 
Zlínského kraje ve výši 224 tis. Kč. 

 
ZASTUPITELSTVO OBCE NA 
ZASEDÁNÍ DNE 28. 4. 2014: 

 

1.  Chodník  Schválilo dodavatele na 
akci Modernizace chodníku – 
odstranění nebezpečného úseku 
k autobusové točně firmu Správa 
a údržba silnic Zlínska, s.r.o. 
Pověřilo starostku obce podepsá-
ním smlouvy o dílo.  

2.  Rozpočtové opatření  Schválilo 
rozpočtové opatření č. 1/2014, 
kterým se navyšuje rozpočet o 269 
tis. Kč na straně příjmů i výdajů. 

3.  Pacht pozemku  Schválilo země-
dělský pacht části pozemku p.č. 
172/6 o výměře 160 m2 v k.ú. 
Hostišová. Pozemek je oddělen 
oplocením. Pacht se sjednává na 
dobu neurčitou, výše pachtu činí 
0,20 Kč/m2. 

4.  Směna pozemku  Schválilo směnu 
části pozemku p.č. 57/1 o výměře 
cca 120 m2 v k.ú. Hostišová za část 
pozemku p.č. 6 o výměře cca 120 
m2. Pozemky budou před směnou 
odděleny geometrickým plánem. 

5.  SDH  Schválilo umístění sídla SDH 
Hostišová na adrese Hostišová 85. 
Dle nového občanského zákoníku 
musí být Sbor dobrovolných hasičů 
Hostišová zapsán do veřejného 
rejstříku. K tomu musí mít stano-
veno sídlo. 

6.  EKO-KOM   Schválilo smlouvu o za-
jištění zpětného odběru a využití 
odpadů z obalů s firmou EKO-KOM, 
a.s. Původní smlouva byla touto » 

Zkrácené zápisy z jednání 
ZASTUPITELSTVA OBCE  
HOSTIŠOVÁ 
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smlouvou uvedena do souladu 
s novým občanským zákoníkem. 
Věcná ujednání zůstávají nezmě-
něna. 

7.  Hydrant  Vzalo na vědomí vybudo-
vání vodovodního hydrantu u firmy 
ZEKO s.r.o. z důvodu požadavku na 
požární bezpečnost. Firma ZEKO 
nabídla obci společné financování 
zbudování hydrantu, který bude 
převeden do majetku obce. Zatím 
nebyla předložena cenová nabídka. 

8.  Stanovy VaK Zlín  a) Schválilo za 
obec Hostišová jako akcionáře spo-
lečnosti Vodovody a kanalizace 
Zlín, a.s. návrh stanov předložený 
představenstvem společnosti 
s podmínkou zapracování násle-
dujících změn: 
I. Akcionáři s akciemi na jméno 

budou zváni na valnou hroma-
du písemnou pozvánkou nebo 
zásilkou zaslanou do datové 
schránky akcionáře, pokud má 
akcionář datovou schránku 
zřízenou. 

II. Působnost valné hromady bude 
rozšířena o rozhodování o kon-
cepci dlouhodobého rozvoje 
společnosti včetně schvalování 
dlouhodobého finančního plánu 
a koncepce podnikatelské čin-
nosti společnosti. 

III. Pro přijetí rozhodnutí valné 
hromady o otázkách, kde zákon 
nebo návrh stanov předložený 
představenstvem vyžadují 2/3 
většinu přítomných hlasů, bude 
požadována minimálně ¾ 
většina přítomných hlasů a dále 
bude ¾ většina přítomných 
hlasů vyžadována pro přijetí 
usnesení, která jsou vedena 
výše pod bodem II. 

b) Pověřilo starostku jednáním 
a hlasováním za obec Hostišová na 
valné hromadě společnosti VaK 
Zlín, a.s. pro takový návrh (pro-
tinávrh) stanov společnosti, který 
bude v souladu s bodem a) tohoto 
usnesení. 

9.  ČOV  Vzalo na vědomí informace 
starostky o stavu projektu přimě-
řeného čištění odpadních vod. 

ZASTUPITELSTVO OBCE NA 
ZASEDÁNÍ DNE 27. 5. 2014: 

 

1.  Prodej pozemku  Schválilo kupní 
smlouvu na prodej pozemku p.č. 
62/2 v k.ú. Hostišová o výměře 202 
m2 odděleného z pozemku p.č. 62 
za kupní cenu celkem 2.020,- Kč. 

2.  Rozpočtové opatření  Schválilo 
rozpočtové opatření č. 2/2014, 
kterým se rozpočet navyšuje o 23 
tis. Kč. Jedná se o příjem dotace 
a výdaje na volby do Evropského 
parlamentu. 

3.  Žádosti  Obec vyčlenila v rozpočtu 
na rok 2014 částku 20 tis. Kč na 
příspěvky spolkům. 
a) Schválilo žádost knihovny o do-
taci na autobusovou dopravu na 
zájezd do hvězdárny a gobelínky 
do Valašského Meziříčí a na zámek 
Lešná u Valašského Meziříčí. 
Předpokládaná cena 4.800,- Kč.  
b) Schválilo žádost souboru Bábin-
ky o dotaci na autobusovou dopra-
vu na Svatý Hostýn. Předpokládaná 
cena 3.000,- Kč.  
c) Schválilo žádost sdružení Hori-
zont o dotaci na autobusovou 
dopravu na zájezd do Lednice 
a ZOO v Hodoníně. Předpokládaná 
cena 7.500,- Kč.  
d) Schválilo žádost sportovců o do-
taci na fotbalový turnaj Horňák – 
Dolňák ve výši 1.000,- Kč. 

4.  Kaple  a) Vzalo na vědomí infor-
maci o získání dotace na Sanaci 
kaple Navštívení Panny Marie 
z Ministerstva pro místní rozvoj ČR 
ve výši 70 % nákladů. b) Vzalo na 
vědomí vícepráce – výměna para-
petních desek u oken, předláždění 
betonové dlažby cca 2 řádky vč. 
napojení nopové folie a ukončení 
zemnění v nové krabici osazené do 
omítky. c) Schválilo vymalování 
v kapli a provedení nátěru celé 
fasády. 

5.  Členství v SMO  Schválilo přihlášku 
obce do Svazu měst a obcí ČR. 
Členství nabízí několik výhod, např. 
bezplatnou právní poradnu. Člen-
ský příspěvek činí na rok 2.200,- Kč 

 + 1,- Kč na obyvatele. 
6.  Chodník  Vzalo na vědomí smlou-

vu o dílo se Správou a údržbou 
silnic Zlínska s.r.o. na realizaci 
projektu Modernizace chodníku – 
odstranění nebezpečného úseku 
k autobusové točně. 

7.  VaK  Schválilo delegaci starostky 
Marty Smolkové na řádnou valnou 
hromadu VaK Zlín, a.s. konanou 
dne 24. 6. 2014. 

8.  Plán činnosti  Vzalo na vědomí 
výhled příjmů a výdajů do konce 
roku 2014. Nejkritičtější období 
bude měsíc červenec z důvodu 
souběhu dokončení dvou staveb-
ních akcí. Dotace na chodníky 
i sanaci kaple obec obdrží až po 
dokončení díla. V měsíci říjnu se 
předpokládá zůstatek cca 200 tis. 
Kč. Vzhledem k získaným dotacím 
může obec začít realizovat v tomto 
roce ještě jeden projekt: 
- úprava veřejného prostranství 

Nedbálkovo (oprava opěrné 
zdi, umístění kontejneru na 
uskladnění techniky); 

- veřejné osvětlení (lokalita 
Pasíčky, Strážná, Skopalíkovo 
pole); 

- zpevněná cesta k novým 
domům na Skopalíkově poli. 

Všechny tyto projekty čekají na 
realizaci, rozhodování mezi nimi 
bude obtížné. Do příštího zasedání 
zajistí starostka obce předběžný 
rozpočet na tyto akce. 

 

Plná znění usnesení a zápisů 
z jednání zastupitelstva jsou 

k nahlédnutí na OÚ a na webu 
obce www.hostisova.cz. 

 
 
 
 
 
 
   

Víte, že.... 
členky květinové komise Radka 
Kovářová, Petra Křižanová a Dag-
mar Karlíková provedly 25. května 
pochůzku po obci a přidělily první 
cenné body do soutěže o nejkrás-
nější předzahrádku a truhlíkovou 
výzdobu? Další pochůzka proběhne 
v průběhu měsíce srpna. 
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Vaší pozornosti jistě neunikly stavební 

práce v obci. V letošním roce nám 

poměrně přálo počasí, a proto již 

v březnu se rozjelo budování inže-

nýrských sítí na Skopalíkovém poli. Po 

dohodě s vlastníky pozemků obec 

vybudovala 148 m vodovodu v celko-

vé hodnotě 205 000,- Kč. Vlastníci 

z vlastních prostředků zafinancovali 

vybudování 118 m kanalizace. Práce 

na základě výběrového řízení provedla 

firma RM GAS s.r.o., Hvozdná. 

Na tyto práce bezprostředně navázalo 

vybudování kanalizace v části Písky. 

Tuto kanalizaci jsme dlužili nejenom 

občanům, kteří v této části bydlí 

a které obtěžoval zápach ze splašků, 

volně vytékajících na pole, ale hlavně 

našemu životnímu prostředí. Celkové 

náklady na vybudování této kanaliza-

ce činily 254 000,- Kč a práce provedla 

firma RM GAS s.r.o., Hvozdná. 

V dubnu začala sanace kaple Navští-

vení Panny Marie. Vlhkostní průzkum 

a projekt na odvlhčení zdiva zpracoval 

Ing. Josef Kolář, který se zabývá 

hlavně sanací kulturních památek. 

Výběrové řízení na sanační práce 

vyhrála firma PRINS izolace a sanace 

zdiva, Přerov a na truhlářské práce 

MMM  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stolářství Svatopluk Doležel, Sazovice. 

Na sanační práce byla použita metoda 

tlakové injektáže akrylátovými gely. 

Náklady na sanační práce se budou 

pohybovat ve výši 250 000,- Kč. 

Truhlářské práce budou provedeny 

v hodnotě 150 000,- Kč. Kompletně 

budou vyměněny dveře a okna. Ve 

zvonici bude lamelové krytí otvorů. 

Kaple bude nově vymalována 

a natřena fasáda. Na akci jsme získali 

dotaci z Ministerstva pro místní rozvoj 

ve výši 70 % sanačních a truhlářských 

prací tj. cca 300 000,- Kč. 

 

Práce na kapli musely být, bohužel, 

přerušeny z důvodu náročnější výroby 

vitrážových skel do oken kaple. Okna 

budou hotová až v polovině července. 

Na Náš svátek se nám tedy nepodaří 

dokončit stavební úpravy na kapli. 

Doufám, že to nijak neovlivní prožití 

tohoto, pro nás svátečního, dne.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vás, občany, nejvíce omezila moder-

nizace chodníku od autobusové točny 

ke kapli, která právě nyní, v měsíci 

červnu, probíhá. Výběrové řízení 

vyhrála firma SÚS Zlínska, Zlín. 

Předpokládané náklady jsou ve výši 

560 000,- Kč. Na tuto akci jsme získali 

dotaci ze Zlínského kraje ve výši 40 %, 

tj. 224 000,- Kč. Součástí projektu není 

vybudování vjezdů a opěrných zdí 

k rodinným domům. Někteří majitelé 

si však tyto práce objednali a zaplatili 

z vlastních prostředků. Naopak 

povinnou součástí projektu je 

z důvodu zvýšení bezpečnosti chodců 

zachování zeleného pásu mezi vo-

zovkou a chodníkem, a to po celé 

délce chodníku. 

Před zahájením modernizace chod-

níku jsme pomocí drenáže svedli do 

kanalizace spodní vodu, která vytékala 

ze Záhumenice na chodník a silnici 

a v zimním období zde vytvářela ne-

bezpečnou ledovku.  

Přeji si, aby všechny stavby byly 

zdárně a bez závad dokončeny a slou-

žily nám všem. 

Marta Smolková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

STAVEBNÍ AKCE V LETOŠNÍM ROCE 
 

SBÍRKA MOBILNÍCH TELEFONŮ  
 V České republice se nachází až 8,5 

milionů nepoužívaných mobilních 

telefonů. Lidé je skladují doma 

v šuplících a často je zapomínají 

předat k recyklaci. Přitom kdyby tak 

učinili, nemuselo by se vytěžit téměř 

300 kg zlata, 2 700 kg stříbra, 152 kg 

palladia a 8 kg platiny. To vše má dnes 

dohromady hodnotu téměř jedné 

miliardy korun. Bohužel se drobného 

elektra k recyklaci dostane jen sotva 

25 %. Proto nezisková organizace 

ASEKOL již několik let organizuje 

projekt Věnuj mobil. 

 

Obec Hostišová se do projektu také 

zapojila a  podařilo se vybrat přes 100 

nepoužívaných mobilních telefonů. 

„Zájem obyvatel obce o sběr mobilů 

nás velmi potěšil. ASEKOL nechá 

všechny vybrané telefony kontrolo-

vat, nefunkční přístroje předá k recy-

klaci a ty stále sloužící poputují 

k dětem z dětských domovů a pěs-

tounských rodin. Děkujeme Vám,“ 

říká Kristina Mikulová, manažerka 

komunikace společnosti ASEKOL. 
 

Renata Beňačková 
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Letošní ročník byl výjimečný tím, že 

to bylo právě 70 let od okamžiku, kdy 

nad Hostišovou proletěl letoun 

Handley Page Halifax a vysadil 3 

parašutisty – Antonína Bartoše, 

Čestmíra Šikolu a Jiřího Štokmana. 

Už před pochodem bylo jasné, že 

tento ročník bude mít opět rekordní 

návštěvnost. Přihlášených účastníků 

bylo neuvěřitelných 208. Těsně před 

pochodem se ještě několik účastníků 

odhlásilo, ale také přihlásilo. 

Zahájení pochodu letos předcházelo 

slavnostní odhalení státního znaku na 

budově Obecního úřadu v Hostišové. 

Poté se už účastníci za doprovodu 

Klubu vojenské historie Hraničář-

ského klubu 19 odebrali do údolí 

Trnovce, kde je pomník  paraskupiny 

a kde se každoročně koná zahájení 

pochodu. Po úvodních několika 

slovech se na obzoru objevil vrtulník 

Armády České republiky a přihlížející 

už netrpělivě očekávali, co se bude 

dít. 

Vrtulník provedl nízký průlet nad 

obecenstvem a prudce vystoupal do 

výšky. V určité výšce se ustálil, otočil 

a zvolna se přibližoval. Následně byla 

z vrtulníku vyhozena stuha zjišťující 

sílu a směr větru. Po provedení 

jednoho okruhu už vyskočili první tři 

parašutisté. Následoval další okruh 

a seskok další trojice. To se 

opakovalo několikrát, až z vrtulníku 

vyskočila poslední čtveřice výsad-

kářů. Celkem se k zemi sneslo 16 

padáků. 

Po této události probíhal už tradiční 

program zahájení. Projevu o histo-

rických událostech se mistrně zhostil 

jeden z pořadatelů – Mgr. Ondřej 

Machálek, projev za potomky 

parašutistů přednesl Antonín Bartoš. 

Místní hudební skupina Hostband 

opět zpestřila zahájení dvěma 

písněmi. Poté následovalo položení 

kytic k pomníku, zpěv československé 

hymny a celé zahájení bylo ukončeno 

trojitou salvou z pušek KVH – 

Hraničářského pluku 19. 

Poté se účastníci pochodu přesunuli 

zpět k obecnímu úřadu a zde buď 

nastoupili do autobusu směrem do 

Rackové, nebo se vydali na pochod 

už z Hostišové. 

Na pochod z Hostišové se letos vyda-

lo 128 pochodujících a z Rackové 77. 

Celkově tedy neuvěřitelných 205 lidí.  

Letošní ročník panovalo mnohem 

lepší počasí než loni, kdy se zima 

nechtěla vzdát své vlády. Na začátek 

pochodu účastníkům na trasu krásně 

svítil Měsíc, ale už ve 21.00h klesla 

teplota na pouhé 3 °C. 

Ke Třem kamenům přicházely 

skupinky pochodujících mezi půlnocí 

a čtvrtou hodinou ranní. Do cíle 

v Bystřici pod Hostýnem poslední 

přicházeli po šesté hodině ráno. 

Doufáme, že se všem pochod líbil 

a příští rok se těšíme na už 12. ročník 

pochodu, který se uskuteční v pátek 

10. dubna 2015! 

Převzato z clay-eva.cz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

VZPOMÍNKOVÝ POCHOD CLAY -EVA 

JAKÝ BYL 11. ROČNÍK? 
 

NOVÝ STÁTNÍ ZNAK 

NA BUDOVĚ 

KULTURNÍHO DOMU 

 

 

 

 

 

 

U příležitosti slavnostního zahájení 

vzpomínkového pochodu Clay-Eva 

byl odhalen nový státní znak zdobí-

cí sloup u vchodu do kulturního 

domu. Původní plastový nahradila 

mramorová deska z dílny Jiřího 

Karlíka. Státní znak odhalili čestní 

hosté zahájení pochodu Clay-Eva – 

pan Čestmír Šikola ml., pan Antonín 

Bartoš ml. a paní Kouřilová – 

Zicháčková. 
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UDÁLOSTI V OBRAZECH 
 

V neděli 13. 4. 2014 byla na Malé Skále slavnostně odhalena pamětní deska Ing. Čestmíru Šikolovi. Této slavnosti se 

zúčastnili také zástupci naší obce – Marta Smolková, Pavel Vyoral, Radim Pospíšil a Milan Šesták. Představitelé obce 

Malá Skála přijali pozvání na zahájení pochodu Clay-Eva. Touto návštěvou bylo zahájeno přátelství mezi obcí 

Hostišová a Malá Skála. 

Od nápadu zorganizovat sraz traktorů na Ostrovci byl jen krůček k realizaci akce, která možná založila novou tradici. 

Traktorů a jejich řidičů (i jedné řidičky) se v sobotu 29. 3. 2014 sjela pěkná řádka, což vyniklo zejména na Strážné, 

kam se všichni později přemístili. 

 

Vítání občánků proběhlo v neděli 30. 3. 2014. 

Starostka obce uložila do kolébky čtyři chlapečky 

a jednu holčičku. 

5. 5. 2014 k oslavám osvobození obce proběhl pietní akt 

u pomníků Metoděje Ponížila, rumunských vojínů u KD 

a u pomníku Clay-Eva, kde byly položeny květiny. 
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11. května proběhla oslava Svátku 
matek. Nedělní odpoledne zpříjemni-
ly všem maminkám a babičkám nejen 
nejmenší děti, ale i písničky v podání 
Lucky Štecové, recitace Klárky Lands-
feldové a Davida Rašíka a nově 
vystoupení mažoretky Elišky Vojáčko-
vé a kytarové sólo Darinky Němcové. 
Své herecké umění nám předvedly 
 při draní peří Lenka Rašíková  a Katka 
Chutná, které se staršími dětmi velmi 
mmmmm  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

vtipně připomněly dobu, kdy rodiče 
místo sledování televizních pořadů 
trávili večery spolu s dětmi.  
Všichni účinkující za své výkony byli 
odměněni sladkostmi a maminky 
dostaly malou kytičku. Samozřejmě 
jsme nezapomněli na naše starší 
spoluobčanky, které už nemohly dojít 
a kytičky dostaly až domů. 
 

Renata Beňačková 

SVÁTEK MATEK 

Mladí hostišovští hasiči předvedli 22. května ukázku hasičského sportu na Bambiriádě ve Zlíně – akci zaměřené na 
volnočasové aktivity dětí a mladých lidí, která se koná po celé ČR. Na fotce vpravo předává dětem starosta OSH Zlín 
Ing. Josef Bernátík diplom za účast a drobné odměny. Obec také obdržela písemné poděkování, viz str. 12.  

 

PODĚKOVÁNÍ 
Ráda bych poděkovala  paní Rašíkové 
a též paní Chutné za skvělou přípravu 
a poté i samotné představení. Pocho-
pitelně dík patří i našim dětem, které 
nejen nacvičovaly, ale daly do toho 
i svůj temperament a nasazení, kte-
ré, mohu přiznat, jsem musela při 
zkouškách  trochu krotit. Faktem 
ovšem je, že i když to letos nebyla 
pohádka, snad se přítomní pobavili 
a bavili jsme se i my, kteří účinkovali. 
Takže závěrem, letošní představení 
snad bylo obrazem Hostišové před 
desítkami let, kdy při draní peří naše 
babičky či prababičky vyprávěly pří-
běhy, které se nám hluboko  vryly do 
paměti. A proto je i dnes chceme 
předávat svým dětem a vnoučatům, 
i když draní peří je už minulostí.   
Takže ještě jednou, díky všem, kteří 
se na představení podíleli a také 
všem, kteří nám tak krásně zatleskali.  

Zuzana Dortová 
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Tak to bylo zjištění dětí, když se dívaly 
do hvězdářského dalekohledu v kopuli 
hvězdárny ve Valašském Meziříčí. Tam 
totiž byla první zastávka na našem 
zájezdu.  
 

 
 

 
 

Děti se vyřádily v maketě sluneční 
soustavy a pak jsme jeli obdivovat 
gobelíny do Muzea gobelínů ve 
Valašském Meziříčí. Zajímavé povídání 
pana ředitele gobelínky dokumen-
tovaly gobelíny na stěnách a hlavně 
jsme mohli obdivovat pečlivost a trpě-
livost těch, kteří dovedou takovou 
krásu utkat nebo uvázat z tisíce uzlíčků. 
Jen najít těch 18 odstínů šedi není 
žádná legrace. Po zajímavé prohlídce 
a občerstvení v místní kavárně jsme už 
byli očekáváni v zámku Lešná u Valaš-
ského Meziříčí.  Ten jsme si prohlédli, 
poslechli zajímavý výklad o tom, že 
původní tvrz byla přestavěna na zámek 
a poslední majitelé byli z rodu Kins-

mmmmmm 
 
 

kých, a děti také viděly, jak 
vypadala dřívější třída s dřevěnými 
lavicemi, protože zámek sloužil po 
r. 1950 až do r. 1970 jako škola pro 
děti z osmi okolních vesnic. 
Z prostředků Evropské unie byl 
zámek opraven a dnes ho můžete 
vidět po dokončené nákladné re-
konstrukci.  Přilehlý anglický park 
nás pozval na příjemnou procház-
ku. Jen škoda, že množství rodo-
dendronů a azalek vlivem teplého 
počasí už odkvétalo. Přesto nám 
park poskytl příjemnou hodinku 
odpočinku. Ještě za zmínku stojí 
návštěva kostela sv. Michaela 
s hrobkami potomků rodu Kin-
ských. Kostel je unikátní tím, že 
jako jediný v republice má posta-
ven komín, kterým se vytápěla 
místnost určená k návštěvě členů 
rodu Kinských při mši svaté. A pak 
už jen cesta domů příjemnou ces-
tou přes Bystřici pod Hostýnem. 
Tak to byl náš výlet 24. května 
2014. 
 
Výstava Výtvory – 
aneb co mě baví 
a Výstava panenek  
 

zaplnila celý kulturák. Na sále jste 
si prohlédli vynikající fotografie J. 
Žaludka spolu s ostatními amatér-
skými fotografiemi, obrazy M. 
Smolky a J. Vyorala – Goly, kerami-
ku a obrázky dětí, svatební ozdoby 
a prostírání M. Novákové, bižuterii 
C. Vodinské nebo zručnost M. 
Pospíšilové a její dcery. Také jsme 
promítali zajímavou reportáž 
o Islandu z návštěvy R. Pakosty. 
Stát jednou nohou na americké 
a druhou nohou na evropské 
zemské desce se jen tak nevidí. 

Pomalované ulity od šneků nám ukázala 
Enya. Prostě bylo se na co dívat. Když 
jste vyšli schody na galerku, mohli jste 
si prohlédnout panenky v historických 
kostýmech, ježibabky, andělíčky a jiné 
šikovně nazdobené panenky. To jste 
neodolali a hned nějakou koupili.  
K tomu jste přibalili polštářek z bylin 
pro dobré spaní a vypili kávu nebo čaj. 
Za dobrovolné vstupné, které bylo na 
této akci vybráno, byly pro děti do 
knihovny zakoupeny hry, které si čtenáři 
mohou půjčit domů. 
 

 
 

 
 

 
 

Snad se tyto dvě akce povedly a pos-
kytly návštěvníkům příjemné zážitky. 
Teď už nezbývá nic jiného než podě-
kovat těm, kteří přiložili ruku k dílu 
a pomohli při organizaci, stejně jako 
obci Hostišová, která nesla finanční ná-
klady na Výstavu panenek a zájezd do 
zámku Lešná u Valašského Meziříčí. 

Alena Pakostová 

A JE TO OBRÁCENĚ 
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Prvního červnového dne jsem se 

s Adélkou vypravila, stejně jako spou-

sta dalších rodičů a dětí, ke Skale, kde 

se otevírala kouzelná brána do lesa 

plného pohádek. 

„Tak, Adélko, tady začnem. Podívej, 

kdo tu je, klauni!“ Od sesterské dvojky 

jsme uzmuly pár třešní z košíku a vyra-

zily na cestu. Podél lesa na nás už 

čekaly dvě krásné princezny. „Ne, ne 

Adi, to lízátko nemáš trhat rukou z té 

šňůry, to musíš utrhnout pusou.“ 

„Aha, mami!“ A tak jsme do baťůžku 

daly první výslužku. „Tak a teď 

půjdeme za těmi čerty, jo?“ Jak jsme 

se blížily k Čerťákům, sama jsem byla 

zvědavá, jestli odtud nepůjdeme 

s brekem. Ale čerti, respektive čertice, 

naštěstí nevypadaly tak strašidelně, 

jak jsem čekala. „Tak co, Adi, bojíš 

se?“ „ Nee, mami.“ „Tak vlez do pytle 

a skákej!“ „Mami, ne, ne!“ Ta hezká 

čertice s červenou mašlí musela 

nakonec pytel chtě nechtě pustit, 

jinak bychom nakonec opravdu šly dál 

s muzikou. Čerty jsme teda měly za 

sebou a dvě roztomilá zvířátka před 

sebou. „Adi, poznáš, co je to za po-

hádku?“ „Nevím.“ „To je přece pejsek 

a kočička!“ „Aha...“ Je pravda, že k té 

pohádkové klasice jsme se ještě přes 

Krtečka a Prasátko Peppu nedostaly. 

Zato Šmouly u krmelce poznala bez-

pečně. „Tak, Adi, a hledej další 

fáborek, kam máme jít.“ „Táám, poď, 

stýcu!“ „Adi, ale ten strýc nechodí 

s náma, to je fotograf.“ Nedalo se, 

zbytek cesty jsme prostě musely čekat 

na „stýca“. „Teď musíme dolů do 

Studence, tam bude asi vodník.“ Toho 

jsme tam bohužel nenašly, zato Ma-

cha a Šebestovou se svými obrázkový-

mi hádankami ano. Chvíli jsme sice 

čekaly v řadě, ale na ty naše děti se 

hold musí pomalu. „No a teď musíme 

do toho velkého kopce.“ „Stýcu, poď!“ 

„Ale, nech strýca, on tam musí ještě 

fotit. Podívej, kdo tam je s těma 

fousama, není to Rumcajs s Mankou?“ 

No jistě že byl. Ještě aby v pohádko-

vém lese chyběl! Schovaná malovaná 

zvířátka na stromech jsme úspěšně 

našly, a tak jsme mohly pokračovat 

dál. „A tady je poslední pohádka, Adi, 

poznáš jaká?“ Popelku neuhádla, ale 

stejnou botu našla. A ta píšťalka za 

odměnu? Samozřejmě dobrý nápad 

pro děti, ale na cestě k rozhledně jsem 

ji radši zabavila do baťůžku. Táborák 

s výborným špekáčkem uzavřel krásně 

povedenou neděli a osobně doufám, 

že les nad Studencem v příštích letech 

opět ožije pohádkami. „A která po-

hádka se ti líbila nejvíc, Adi?“ 

„Umcajs.“  

Hana Pospíšilová 

 

 

 

 

 

 

 

 

DEN DĚTÍ 

POHÁDKOVÝ LES 

 

1. června na oslavu  Dne dětí  ožil náš les princeznami, 

Šmouly, čerty, pejskem s kočičkou, kašpárky, Machem 

a Šebestovou, Popelkou a dokonce k nám zavítali 

i Manka s Rumcajsem a podarovali děti sladkostmi 

a drobnými dárky za splněné úkoly.  Počasí vyšlo, 

takže se děti dostavily  v plném počtu a spolu s nimi si 

udělali procházku i jejich rodiče. Příjemné odpoledne 

bylo zakončené táborákem u vodárny, kde děti 

dostaly špekáčky a občerstvení. Děkujeme všem, kteří 

nám pomohli pro děti připravit hezký den.  

Renata Beňačková 
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14. června se uskutečnil 3. ročník utkání mezi Horňákem a 
Dolňákem. Dolňák první dva ročníky vyhrál, ale tentokrát 
se musel sklonit před výběrem Horňáku. Klukům 
z Horňáku vyšel úvod utkání, rychle se ujal vedení, které 
potom po celý zápas kontroloval. Nakonec Horňák porazil 
Dolňák vysoko 18:9. Nejlepšími střelci na obou stranách 
byli Pavel Vojáček a Vašek Zapletal. Shodně dali po sedmi 
gólech. Škoda, že se neuskutečnil zápas holek, který by 
pěkné odpoledne určitě okořenil. Snad příští rok.  
Děkuji zastupitelstvu, které zakoupilo nové sítě na branky 
a nový balón. Zvláštní poděkování také zaslouží Václav 
Kovář a Martin Vlček, kteří dali do pořádku branky. Za 
sponzorský dar děkujeme také zastupitelstvu a panu 
Josefu Vojáčkovi. Klobásy výborně vyudil Aleš Zámorský.  
Vydařené odpoledne jsme zakončili společně v hospodě 
„U nás“.  
 

Nashle za rok, Horňáku, třes se, vyrovnat se ti nepodaří. 
S pozdravem František Vlček 

PS: Kdo poškodí nové sítě na fotbalových brankách, 
zaplatí je v plné výši. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Je den po prvním letním dni – 22.6. 
Neděle. Ale žádné dlouhé vyspávání 
se nekoná. Mám nařízeného budíka 
a v 7:40 vyrážíme na točnu. Tam se 
pomalu schází účastníci zájezdu, 
všichni v dobré náladě a s úsměvem 
na tváři. 
Jede se. Lednicko-valtický areál, kde 
náš výlet začíná, je známý především 
minaretem. 
Říkala jsem si, že dětem povím 
o minaretu nějakou strašidelnou, 
tajemnou či alespoň zajímavou his-
torku o tom, jak se minaret, stavba 
patřící spíše na Východ, dostala do 
křesťanské země. Čekalo mě překva-

pení, tajemno se nekoná. Mešitu 
nechali v roce 1797 vystavět Lichten-
štejni, majitelé panství. A to z jedno-
duchého důvodu: minaret se jim 
prostě líbil. Pro stavbu bylo nutné 
„přelstít“ podzemní vody, které se 
v těsné blízkosti řeky Dyje nachází. To 
se povedlo zatlučením velké spousty 
dřevěných pilotů, břeven a trámů. 
Pravdou zůstává, že si tím zajistili 
opravdu krásný výhled. Prý je možno 
zahlédnout až věž Svatoštěpánského 
dómu ve Vídni. 
Abyste to zkontrolovali, musíte 
vyšlápnout 302 schodů. Schody jsem 
zvládla, ale věž nezahlédla. 
Každopádně minaretem Lednicko-
valtický areál nekončí, jsou zde další 
zajímavé stavby: turecké lázně, 
římský obelisk nebo švýcarský most, 
ale to pravé bohatství dávali Lichten-
štejni najevo v zámku, vlastně ve 
svém letním sídle. Jejich bohatství 
bylo nesmírné, a tak i vybavení » 

mmmmmmmmmmmmmmmmmmm
mmmm 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. ROČNÍK HORNÍ - DOLNÍ 

 

Myšlenky... 
 

Jestli pravdou je, 
že stará láska nerezaví, 
tak potom to funguje, 
nechť se to nezastaví. 

 

Jen dál rozvíjet cit třeba, 
i když už jednou byl, 
velká je citu potřeba, 

jinak by život se zastavil. 
 

Co s životem, když zastal, 
nač cit, jenž opětován není, 
takový čas již jednou nastal, 

není to dobré znamení. 
 

Proč myšlenky se tyto rojí 
a nejsou jen ty hezké, 

čeho se život bojí, 
na úzké žití stezce. 

 

Kdo odpověď mi dá 
na složitost bytí, 

když láska okem uhýbá, 
namísto pokojného soužití. 

 

Je přetěžké říci miluji 
a lehčeji otočit řeč jinam, 

natož zasít naději 
a neohlížet se nikam. 

 

Ta nejistota v srdci mém ukrytá, 
tíží jak balvan obrovský, 
mezi prsty život uniká, 

neslaný, nemastný, pozemský.... 
 

Karel Nedbálek 
 

LÉTO ZAČALO, TAK SE 
JEDE DO LEDNICE 
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a interiéry této „chaty“ bylo velmi 

okázalé a vznešené. 

Ostatně historický a kulturní význam 

byl uznán i celosvětově. V roce 1996 

byl zámek v Lednici, jako součást 

Lednicko-valtického areálu zapsán na 

seznam světového kulturního dědic-

tví UNESCO. 

Ani zámek není tou poslední 

zajímavostí, kterou zde můžete najít. 

Pro milovníky cizokrajné přírody je 

téměř povinností navštívit zámecký 

skleník, který byl postaven v letech 

1843 až 1845. Je, s výjimkou ledna, 

přístupný celoročně a tak, pokud se 

do těchto končin vydáte v zimě, tak 

tady zimu nenajdete. Stejně jako 

v tropech a subtropech Jižní Ameriky, 

odkud pochází místní vegetace. 

Tři hodiny na prohlídku tohoto místa 

bylo málo, všechno nebylo možno 

stihnout, ale určitě si každý vybral to, 

co je pro něj zajímavé. 

Bohatší o zážitky a také vzorky 

z místních vinařství, nabízených 

strategicky i vedle parkoviště, jsme 

nasedli do autobusu a přesunuli se 

do Hodonína. 

Hodonínská ZOO je oproti jiným 

zoologickým zahradám opravdu 

malá. Přesto se snaží zaujmout 

zvířecími druhy, které jinde nejsou 

jen tak k vidění. Žraloci v mořském 

akváriu, výběh lvů a co si budeme 

povídat, četné zábavky pro děti 

a téměř domácká atmosféra jsou tím, 

čím byla tato ZOO zajímavá. Čas na 

prohlídku uplynul rychle a pak už 

jsme se se spoustou hezkých zážitků 

vydali zpátky k domovu.  

Výlet to byl hezký a mě napadá další 

možný cíl hostišovských výletníků: co 

třeba přivítat zimu výletem do 

Teplic? Nebo dále do Varny?  
 

Jana Ondráčková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nevím, jestli za to člověk má být 

vděčný, či to brát opačně, ale ať tak či 

onak všichni chtě nechtě dnes a den-

ně narážíme na fakt, že nejsme ptáci. 

Nerodíme se na tento svět s gene-

ticky zakódovanou sadou vzorců 

chování pro příjem potravy, rozmno-

žování, výchovu potomků či jen citem 

pro „úspěch“. Jsme hold „opice“. 

Rodíme se jako čisté nepopsané listy 

papíru, na které je nezbytně nutné 

všechny informace potřebné pro život 

zapsat.  A tady nezbytně nutně nará-

žíme na zakopanou a smradlavou rybí 

hlavu. 

Již v době, kdy země byla „placatá“, 

totiž Platón věděl, že nejen rodiče 

a učitelé, nýbrž celá společnost se 

podílí na vývoji a výchově člověka. 

Dnes o dva a půl tisíce let později 

jsme nejen jako jedinci, ale i jako 

společnost sto ukládat na hard disky 

nejen našich dětí takové sady 

informací, nad kterými by se leckterý 

vrabec naučil mluvit.  

Požadovat po introvertech schopnost 

postavit se před dav a oslovit jej, 

očekávat od extrovertů, že budou 

lidem vůkol dávat automaticky 

prostor, chtít po pravácích výkon 

povolání hodného leváka a naopak.  

Myslet si, že „černí“ pochopí postoj 

„bílých“, doufat, že si muži se ženami 

budou jednoho dne schopni sednout 

k čaji, či jen že si sousedé mluvící 

jedním jazykem, kterému ani jeden 

nerozumí, budou schopni podat ruku, 

je stejně fantaskní jako předpoklad 

chytrých hlav tohoto státu, že každý 

občan by měl být znalostí práva na 

takové úrovni, aby bezbřehá lidská 

schopnost „obelstít“ neměla šanci. 
 

Pointa?  

Mí milovaní, svrchovaní spoluobčané. 

Očekávat od dítěte, že nebude svůj 

život trávit po hospodách či garážích 

nezřízenou konzumací alkoholu, když 

to dítě má u těch, které miluje 

nadevše, na talíři dnes a denně, je pro 

dětský mozeček v pravdě heroický 

výkon. Chtít po svých dětech, aby se 

k lidem chovali s úctou, přestože dítě 

vyrůstá s obrazem krumpáče zaraže-

ného do kapoty auta, je bláhové. 

Věřit tomu, že naše ratolesti nebudou 

„nakupovat lacino, prodávat draze 

a pozdržovat platby“, když to vidí 

nejen v naší, lidskou snahu likvidující 

ekonomice, ale i v „české“ kinema-

tografii, je už snad rouhání.  

A proto vás prosím, ukládejte na 

pevné disky našich dětí takové 

informace, nad kterými sami jednoho 

dne nebudeme ronit slzy. 

Viktor Cieslar

P T Á C I ,  O P I C E  A  H A R D  D I S K Y  N A Š I C H  D Ě T Í  
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Koštování slivovice 
Letošní koštování proběhne 6. 9. 2014. 
Půllitrové soutěžní vzorky můžete nosit 
na OÚ týden před koštováním až do 
začátku soutěže. Srdečně zve zastupi-
telstvo obce. 

Náš svátek 
Mše svatá ve středu 2. 7. 2014 začne 
v 9.00 hod. u kaple. 
Zájezd na Hostýn 
Jako každý rok pořádá soubor Bábinky 
13. 7. 2014 zájezd na Svatý Hostýn. Obec 
podpoří také tento zájezd zaplacením 
autobusové dopravy. 

 Rodná víska... 
 

Hostišová rodná víska, 
mezi lesy vložená, 

po ní se mi vždy zastýská, 
sklopené mám ramena. 

 

V mysli rychle přeletí, 
tisíceré vzpomínky, 
na minulé století, 

u tatínka, maminky. 
 

Dolňák, Horňák, Debřa, Broďák, 
to jsou místa her děje, 

na školu a na pochoďák, 
až u srdce mě zahřeje. 

 

Pryč jsou léta dětských prázdnin, 
nastal stáří čas, 

do vísky své rád se vracím, 
s láskou zas a zas. 

Karel Nedbálek 

 

VE ZKRATCE 
 

Hasiči děkují dobrovolníkům za 
pomoc při sběru starého 
železa a všem, kteří přispěli. 

∗ ∗ ∗ ∗ ∗ 
Upozorňujeme na nebezpeč-
né chování dětí jedoucích na 
kole po chodnících v obci. 
Apelujeme na rodiče, aby 
poučili své děti. 

∗ ∗ ∗ ∗ ∗ 
Knihovna nově nabízí k půjče-
ní stolní i venkovní hry: 
Aktivity, Osadníci z Katanu, 
Monster Hight, Pirátské kost-
ky, Umí prase létat a dřevěné 
kuželky Molkky. 

∗ ∗ ∗ ∗ ∗ 
V květnových volbách do 
Evropského parlamentu zvítě-
zila v obci Hostišová KDU-ČSL 
s 21 hlasy. Na druhém místě 
skončil Úsvit přímé demokra-
cie T. Okamury s 9 hlasy 
a Zlínský deník ve Volebních 
perličkách ve vydání ze dne 
27. 5. 2014 označil Hostišovou 
za jeden z „Okamurových 
ostrůvků“.  Kompletní výsledky 
najdete na www.volby.cz. 

∗ ∗ ∗ ∗ ∗ 
Ve dnech 10. a 11. října 2014 
proběhnou volby do zastu-
pitelstva obce a první kolo vo-
leb do Senátu Parlamentu ČR. 
 

KOMPLEXNÍ 
POZEMKOVÉ ÚPRAVY 
 

V úterý 1. 7. 2014 bude firma 
Agroprojekt PSO s.r.o., která 
zpracovává v katastrálním ú-
zemí Hostišová komplexní 
pozemkovou úpravu, projed-
návat s majiteli pozemků nové 
umístění pozemků. Jednání 
proběhne na sále KD od 10.00 
do 16.30 hodin. Dotčeným 
vlastníkům byly doručovány 
pozvánky. 


